
Legal Notice (English) 

This Legal Notice was updated on 16 september 2022 

 

Under Article 6 of Law No. 2004-575 of June 21, 2014 on confidence in the digital 

economy, here is the identity of the various stakeholders in the context of its 

implementation and monitoring. 

Company: Home of Thamani, Single-Person Simplified Action Company (SASU) with 

a capital of two thousand (2000) euros, whose head office is located at 35 boulevard 

du Port, BATIMENT C1 CAP Cergy, 95000 Cergy, France, and registered in the 

Pontoise Trade and Companies Register (RCS) under number 907 823 488. 

Intra-community VAT number : FR21 907 823 488 

 

Direction of publication : Direction of Home of Thamani 

 

Publication management contact : contact@home-of-thamani.com 

 

Host : The Website is hosted by Shopify. – company whose head office is located at 

151 O'Connor Street, Ground Floor, Ottawa, Ontario K2P 2L8, Canada. 

Contact: +1-613-241-2828 / support@shopify.com 

 

Photo credits (according to the photos) : 

- Management of Home of Thamani 

- Studio Maes - Marine Esteban @studiomaes 

- Swin Films @ZWIN_FILMS 

 

Website design : 

- Anita Maqueze @anita.marqueze 



Hypertext links: The creation of hypertext links to the Website www.home-of-

thamani.com is subject to the prior agreement of the publication director. 

Copyright: All texts, logos, pages, graphics, comments, illustrations, photos and 

images or any other element reproduced on the Website www.home-of-thamani.com 

are protected by copyright. as well as intellectual property. As such, and in accordance 

with the provisions of the Intellectual Property Code, the provisions of articles L-335-2 

and following the Intellectual Property Code, only use for private use is tolerated, 

subject to more restrictive provisions of the intellectual property code. Any other use 

constitutes counterfeiting and is prosecuted in accordance with the provisions of 

articles L-335-2 and according to the Intellectual Property Code. Any total or partial 

reproduction of the Website and the catalog of www.home-of-thamani.com is strictly 

prohibited, except with the prior consent of Home of Thamani. All rights reserved. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Mentions légales (Français) 

Les présentes Mentions Légales ont été mises à jour le 16 septembre 2022 

 

En vertu de l’article 6 de la loi n°2004-575 du 21 juin 2014 pour la confiance de 

l’économie numérique, voici l’identité des différents intervenants dans le cadre de sa 

réalisation et de son suivi. 

Société : Home of Thamani, Société à Action Simplifiée Unipersonnelle (SASU) au 

capital de deux milles (2000) euros, dont le siège est situé au 35 boulevard du Port, 

BATIMENT C1 CAP Cergy, 95000 Cergy, France, et immatriculé au registre du 

commerce et des sociétés (RCS) de Pontoise sous le numéro 907 823 488.  

TVA intracommunautaire : FR21 907 823 488 

 

Direction de publication : Direction de Home of Thamani  

 

Contact de la direction de publication : contact@home-of-thamani.com 

 

Hébergeur : Le site est hébergé par Shopify. – société dont le siège est situé au  

151 rue O’Connor, Rez-de-chaussée, Ottawa, Ontario K2P 2L8, Canada.  

Contact : +1-613-241-2828 / assistance@shopify.com 

 

Crédits photos (selon les photos) :  

-     Direction de Home of Thamani  

-     Studio Maes - Marine Esteban @studiomaes 

-     Swin Films @ZWIN_FILMS 

 

Design du site web : 

-       Design du site web pensé par Anita Marquèze www.anita-marqueze.com - 

contact@anita-marqueze.com 



Liens hypertexte : La création de liens hypertextes vers le site www.home-of-

thamani.com est soumise à l’accord préalable du directeur de publication. 

Droits d’auteur : L’intégralité des textes, logos, pages, graphismes, commentaires, 

illustrations, photos et images ou tout autre élément reproduits sur le site www.home-

of-thamani.com sont protégés au titre du droit d’auteur ainsi qu’au titre de la propriété 

intellectuelle. À ce titre, et conformément aux dispositions du Code de la Propriété 

Intellectuelle aux dispositions des articles L-335-2 et suivant le code de la Propriété 

Intellectuelle, seule l’utilisation pour un usage privé est toléré, sous réserve de 

dispositions plus restrictives du code de la propriété intellectuelle. Toute autre 

utilisation est constitutive de contrefaçon et poursuivie conformément aux dispositions 

des articles L-335-2 et suivant le code de la Propriété Intellectuelle. Toute reproduction 

totale ou partielle du site et du catalogue de www.home-of-thamani.com est 

strictement interdite, sauf accord préalable de Home of Thamani. Tous droits réservés. 

 

 


